
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 12.11.2020, orele 16,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta etraordinara  a Consiliului Local 
Cătina, la Primaria Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.177 din 
06.11.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali si dl. Gîndac 
Ion – pentru care se valideaza mandatul de delegat sătesc pentru satul 
Slobozia . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, care se 
aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 

D-na secretara îi da cuvantul d-lui președinte de ședinta –Coman 
Gheorghe . 

Dl. Președinte de ședintă îi da cuvântul d-lui primar pentru a prezenta 
ordinea de zi a ședintei . 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1.Proiect de hotărâre privind contului de execuție al bugetului local pe 
trimestrul III 2020- inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 2. Proiect de hotărâre privind a șasea rectificare a bugetului local pe 
anul 2020- inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 3. Proiect de hotărâre privind însușirea  de către Consiliul Local a 
constatărilor și măsurilor stabilite de Camera de Conturi Buzău prin Decizia 
nr.29 din 02.10.2020 , a Procesului verbal de constatare din 04.09.2020- 
inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu 
   4.Proiect de hotărâre privind însușirea de către Consiliul Local a 
constatărilor și măsurilor stabilite de Camera de Conturi Buzău prin Decizia 
nr.22 din 03.10.2020 de prelungire a termenului pentru realizarea măsurilor 
dispuse prin Decizia nr.21/20.06.2017 - inițiator primar Alexandru-Constantin 
Fulgeanu 
 5. Proiect de hotărâre privind invalidarea rezultatului pentru alegerea 
delegatului sătesc al satului Zeletin si validarea rezultatului pentru alegerea 
delegatului sătesc al satului Slobozia, comuna Cătina, județul Buzău - inițiator 
primar Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului comunei Cătina - inițiator primar 
Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 7. Proiect de hotărâre privind  completarea Programului anual al 
achizițiilor publice al comunei Catina pe anul 2020- inițiator primar Alexandru-
Constantin Fulgeanu. 

8. Proiect de hotărâre privind  buna gosodărire a comunei Cătina, 
Județul Buzău- inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul local al 
comunei Cătina a unor servicii ( tablete gratuite/elev, abonament date mobile 
și sistem desktop + monitor/profesor) în vederea asigurării unei educații 
digitalizate elevilor Școlii Gimnaziale nr. 1 Cătina- inițiator primar Alexandru-
Constantin Fulgeanu.  
 10. Diverse . 
 



 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru. 
 
  

1.Proiect de hotărâre privind contului de execuție al bugetului 
local pe trimestrul III 2020 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare : stăm un pic mai rău la 
ajutorul de încalzire pentru lemne pentru locuințe, dar o să rezolvam luna 
viitoare  . 
 Dl. Negoita Gheorghe : referitor la taxele speciale avem doar 54 % , 
este vorba de gunoi, curtea de conturi a atenționat să nu se plătescă de la 
bugetul local, să se trimită inștiințări la cetațeni și să se încaseze până la 
sfarșitul anului . 
 Dl. Primar: într-o luna de zile s-a discutat foarte mult gunoiul cu 
cetățenii, o să mă implic să gestionez acestă problemă, taxa este prea mare 
de 60 lei, să veniți cu propuneri mai mică . 
 Dl. Birlodeanu Adrian : acestă taxă este pe un an de zile. 
 Dl. Pimar : așa este , o sa inițiez un proiect de hotărâre, mare 
majoritate a populației trăiesc sub un trai decent, vreau să găsim variante, o 
sa reziliez contractul cu gunoiul, 50 bani/Kg este mult, la Vălenii de Munte 
este mai puțin, o să asigur colectarea gunoiul cu mașinile mele personale, nu 
avem nici un control asupra cantității gunoiului ridicat, voi anula contractul cu 
gunoiul, daca nu vreți o să o fac pe raspunderea mea, propun ca cei salbi 
financiari să plătim o taxă în functie de gunoiul pe care îl dăm , toți avem 
gunoi dar să fie direct proportional . 
 Dl. Președinte de ședinta : era vorba de un cântar odată. 
 Dl. Viceprimar : nu s-ar putea să vorbim cu patronul de la balastieră 
până cand se achiziționează contractul cu cântarul ? 
 Dl. Birodeanu Adrian: este un cântar electronic. 
 Dl. Primar: avem 9 tone de gunoi duse ultima dată . 
 Dl. Birlodeanu :cand au început am vorbit ceva, acum este altceva. 
 Dl. Primar: discutam la diverse . 
 Dl. Președinte de ședintă : la juridice este foarte mult taxa de gunoi . 
 Dl. Primar : să platescă fiecare cantitatea de gunoi pe care o dă, să le 
dăm saci menajeri și să facem prețul în funcție de gunoi . 
 Dl. Birlodeanu : sunt de acord da cum îi ei bani ? 
 Dl. Primar : avem nr. de membrii, dar să vă gândiți vă rog, se expira 
contractul la data de 01.01.2021, colectarea selectivă este obigatorie, 
obilgația noastră este să vorbim cu cetățenii, avem urmatoarele probleme – 
mediu nu avem nimic-responsabil cu mediu , situațiile de urgență- nu avem 
nimic este Deliu fără cursuri, Protecția Muncii- nu avem nimic, nici un 
document pentru programul social, nu s-a făcut instruire cu socialul, așa cum 
am ales să modific organigrama –cabinetul primarului, chiar dacă raspunde 
cineva de mediu, etc., primarul de mediu tot răspunde, am discutat și cu Deliu 
a zis că dacă îl mai las cu ISU renunță . 
 Dl. Birlodeanu : ca să selectam gunoiul trebuie două mașini . 
 Dl. Primar : stabilim date diferite o să inființăm societate de salubrizare, 
noi trebuie sa ne gospodarim singuri, o sa facem rețele de apa, voi fii 
transparent cu dumneavostră, tot vom dezbate aici. 
 Dl.președinte de ședintă : avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie- aviz favorabil . 



 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
2. Proiect de hotărâre privind a șasea rectificare a bugetului local 

pe anul 2020 
Dl. Primar : dă citire referatului de aprobare . 
Dl. Popescu Vasile : s-au repartizat sume de la un capitol la altul, de 

acord. 
Dl.președinte de ședinta:  avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 

3. Proiect de hotărâre privind însușirea  de către Consiliul Local a 
constatărilor și măsurilor stabilite de Camera de Conturi Buzău prin 
Decizia nr.29 din 02.10.2020 , a Procesului verbal de constatare din 
04.09.2020 

Dl. Primar : da citire referatului de aprobare,mi s-a spus ca aceea 
cladire-dispensarul uman nu este în evidențele primăriei. 

Dl. Contabil : o am în evidentele contabile de la început . 
Dl. Primar – construcția aceea nu există, dacă domnul doctor ne dă în 

judecată castigă, nu avem carte funciara acolo, curteane-a dat-o noua sa ne o 
asumam, doctoral este cetațean al comunei, trebuie să găsim o soluție medie 
vreau să discutați cu toți . 

Dl. Maracinanu Ion : o expertiza a clădirii . 
Dl. Primar : pentru a reduce costurile am chemat firma mea de 

proiectare pentru toate clădirile – sa fie facute releveuri, trebuie facute 
expertize la toate, nu avem autorizație ISU, la școli, la Primărie, nu avem carți 
funciare la nimic, referitor la doctor discutați, v-aș propune să încercăm să 
diminuăm acestă sumă de 5 mii lei . 

D-ra Paraschiv Felica-Daniela : curtea a stabilit impozitul pe căldire pe 
care nu l-a platit docorul, exista HCL clădire dată domnului doctor cu titlul 
gratuit , trebuie sa plăteasca acest impozit pe ultimii 5 ani . 

Dl. Primar : cum considerați să-i întindem o mană de ajutor pe acesta 
tema . 

Dl. Contabil – taxa pe spatial pe care îl are, cea de 5 mii lei este și cu 
dobanzi . 

Dl. Primar : să ținem cu noi și cu bani noștri, să-l ajutam pe doctor . 
Dl. Leonte – clădirea nu a avut un proiect ? 
Dl. Maracineanu : cu munca patriotică a fost făcut, pe domnul doctor să-

l chemăm să discutăm cu el  
Dl. Birlodeanu : problema este programul domnului doctor, sâmbăta, 

dumineca nu este nimeni în comună, stă la cabinet de la ora 9-12, prin rețete 
dă și injectabil, dar nu are cine sa facă o injecție în comună. 

Dl. Primar : trebuie sa stăbilim programul cu publicul, deci și domnul 
doctor trebuie să se conformeze , așa este nu are cine să facă o injecție, o să 
încerc să fac un centru medical în locul acestui Centru de zi, trebuie 5 cadre 
medicale, dacă aveți cunostințe cadre medicale să vină să discutăm . 

Dl. Birlodeanu : să avem un asistent din comună . 



Dl. Primar : acolo la dispensar jos o să fie cabinet medical și sus locuințe 
de serviciu pentru asistenți medicali , o să facem expertiză acolo . 

Dl. Contabil – fata lui Georgica este asistentă. 
Dl. Primar – o să propun la viitoare ședintă să facem aici un dispensar în 

acestă clădire . 
Dl. Primar – Chiru iese la pensie, daca stiții un instalator bun, un 

specialist să vină să discutăm . 
Dl. Birlodeanu – Pasaroiu Costinel de pe Valea este bun . 
Dl. Primar : să gasim o soluție de compromis pentru domnul doctor . 
Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
4.Proiect de hotărâre privind însușirea de către Consiliul Local a 

constatărilor și măsurilor stabilite de Camera de Conturi Buzău prin 
Decizia nr.22 din 03.10.2020 de prelungire a termenului pentru 
realizarea măsurilor dispuse prin Decizia nr.21/20.06.2017 

Dl. Primar : este vorba despre o decizie care tot a fost prelungită. 
D-ra Paraschiv : exista un proces cu firma Cargo Razela –balastiera. 
Dl. Primar – activitatea balasierilor pe raza comunei, o să discutam data 

viitoare, nu avem venituri de pe urma lor, avem mizerie tot timpul, nu știu 
daca au autorizație de exploatare, vreau să discut cu toți trei și vreau sa fiți și 
dumneavastră de față, să vina cu toate actele ce le au, nu stăpânesc acest 
domeniu . 

Dl. Radu Gheorghe – nu beneficieam decat de taxa de explorare de la 
balastiere . 

Dl. Primar : nu este corect . 
Dl. Radu : la ora de care discutăm nu avem decat doua surse de venit –

explorarea și închirierea  de teren . 
Dl. Popescu Vasile : Apele  sunt propietari pe teren. 
Dl. Primar : am primit extras de carte funciara de la Ape dar unde 

expoatează acum nu este al apelor, este terenul nostru, o să discutăm totul in 
amănunt cu cei 3 de la balastieră, o sa –i aduc aici să discutam totul 
împreuna. 

Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
5. Proiect de hotărâre privind invalidarea rezultatului pentru 

alegerea delegatului sătesc al satului Zeletin si validarea rezultatului 
pentru alegerea delegatului sătesc al satului Slobozia, comuna Cătina, 
județul Buzău 

Dl Primar: la Zeletin dl Ilie Florin are cazier judiciar – faptele sunt de 
acum11 ani , dar nu este reabilitat, conform art.64 este invalidat , la Slobozia 
a fost votat și acum propus pentru validare dl. Gîndac Ion . 

Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 



6. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării statului de 
funcţii al aparatului de specialitate al primarului comunei Cătina 

D. primar : avem nevoie de specialiști si in imposibilitate de a angaja , 
dar pe cabinetul meu pot angaja si da atributii pe ce nu avem, scopul este de 
a aduce specilisti in domeniu , criteriul profesionalismului este primul , dl. 
Cirstoiu de la ISU  a venit a facut process verbal din mers – nu avem nimic pe 
ISU , autoritatile vin si se leaga de hartii, de sofer nu avem nevoie si l-am 
transforma, Rferitor la autoturisme nu avem voie decat de un autoturism pe 
Consiliul Localo sa discutam si consumul de carburanti . 

Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

DL. Radu : daca este vorba de consumul autoturismului Papuc. 
Dl. Primar : nu, este vorba de microbuz, tractor si buldo care au 

consumat foarte mult , o sa aprobam consumul in Consiliul Local , avem doua 
remorci vrem sa le vindem – in forma legala . 

 
7. Proiect de hotărâre privind  completarea Programului anual al 

achizițiilor publice al comunei Catina pe anul 2020 
Dl. Primar : am completat Programulconform anexei. 
Dl. Viceprimar Mihaila Petre : tinand cont de COVID , as propune sa 

bagam un sistem de accees in primarie . 
Dl. Primar : ma bucur pentru acest lucru, interfon la intrare. 
Dl. Viceprimar Mihaila Petre: mai propun si 5 telefoane fixe sa se poata 

vorbi dintr-un birou un altul si o aplicatie pentru actele administrative , sa nu 
se mai faca greseli . 

Dl. Birlodeanu :sistem de supraveghere video ce este ? 
Dl. Primar : reprezinta supavegherea video in primarie . 
Dl. Birlodeanu : nu se poate ăpune o camera si la intrare si la iesire din 

comuna? 
 Dl. Primar – vor fii camera in tota zonele vulnerabile ale comunei , o sa 
vin cu un proiect aici, vom avea planurisi vom avea si un bonus la internet . 
Servicul de internet la scoala nu este foarte bun 
 Dl. Birlodeanu : referitor la Malul Piei eu am gasit pe unul descarcand 
din o masina-duba gunoi , l-am intrebat si s-a luat de  mine, eu am pus acesta 
problema mereu. 

Dl. Primar : am patit si eu tot la Maljul Piei , o duba albastra , sunt cele 
mai vulnerabile zone, nu avem retea de curent ne trebuie 220, am vorbit si 
pentru acesta dar trebuie sa asiguram stalpi noi – 6, am dat in lucru foarte 
multe probleme . 

Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare impreuna cu propunerile dl. Mihaila, care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
 

8. Proiect de hotărâre privind  buna gosodărire a comunei Cătina, 
Județul Buzău 

Dl. Primar : referitor la acest proiect –sunt foarte multe responsabilitati 
aici, trebuie sa le aducem la cunostinta oamenilor . 



Dl. Gîndac : dar cine nu coopereaza ? 
Dl Primar: le aducem la cunostinta si o sa facem procedurile legale . 
Dl. Geanta Florin: pe valea Catinei este o problema, sunt rampi facute 

pe drum de oameni . 
Dl. Primar :sunt facute pe partea neasfaltatasi nu sunt drumurile 

cadastate o sa intram in legalitate, Pe valea catinei toata lumea are apa acum, 
cine nu are lipsa de bun simpt,respect, intelegere bagati-ma la inaintare pe 
mine. 

Dl. Geanta: s-a facut curatenie la Valea Catinei, dar a aparut iar gunoaie 
la Serbanescu. 

Dl. Primar: va fii mai bine, referitor la cei care ne sfideaza sa-I feresca 
D-zeu  care i-mi intra in mana , nu este cinstit fata de noi , ne trebuiesc niste 
pubele , vom identifica teren pentru gunoaie , astept identificarea gterenurilor 
pentru gunoaie de la dvs . 

Dl. Mihaila Petre: am identificat la capul podului o locatie pentru Valea, 
depozitarea gunoiului sa-l facem acolo . 

Dl. Primar: incercati si explicatile cetatenilor sa coopereze. 
Dl. Birlodeanu- sanctiunile ? 
Dl. Primar: le-am extras din lege pe fiecare, avem problem cu caii 

vagabonti, animale moarte, nu s-au discutat aceste problem pana acum  
Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării din bugetul 

local al comunei Cătina a unor servicii ( tablete gratuite/elev, 
abonament date mobile și sistem desktop + monitor/profesor) în 
vederea asigurării unei educații digitalizate elevilor Școlii Gimnaziale 
nr. 1 Cătina 

Dl. Primar :sunt masuri impuse de la Guvern pentru scoli , procedura de 
achizitie este asa cum stittii, dureaza foarte mult achizitia, deci am hotarat sa 
ne asumam noi din bugetul local si apoi sa ne recuperam bani , avem un 
buget alocat pentru aceste sisteme,ne-am prevazut niste sume, ne putem 
incadra , ne-am manifestat ijtentia de a semna cu cei de la Vodafone, am 
hartia cu zonele de semanl –Vodofone este cel ami bun la semnal, termenul 
de livrare este in decembrie . 

Dl. Birlodeanu – aceste table unde vor ajunge ? 
Dl. Primar: la scoal, apoi prin proces verbal la copii , am propus prin 

proiect 130 bucati si 5 pe costul meu sa avem rezerva . 
Dl.presedinte de sedinta avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie-aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
Diverse . 
Dl. Primar: am pus la dispozitia primariei ceea ce am promis masinile, 

utilajele mele, vis-à-vis de  doctorasul, nu avem calea legala de a adduce 
masini , este vorba de OG nr. 80/2001, aplicatia Emol este foarte buna, ne 
verificam, am avut un eveniment neplacut a rezultat atentionare verbala 
consemnata scris pentru secretara, contabil, Dana si Madalina . 



Dl.Primar: o intreba pe d-na Lazar daca sunt probleme la scoala . 
D-na Lazar-poata se ne spuna mai bine d-na directoare . 
Dl. Primar: sa facem diferente intre paturile sociale, unde intampinati 

problema dati vina pe mine –ma refer la cetateni, sa ne respectam nivelul 
nostru, saptamana viitoare as vrea sa aduc sponsori –un cetatean neamt, as 
vrea sa schimbam statiile de autobuz, am dat-o jos pe cea din Moara Enica 
era gata sa cada, o sa facem proiectul in regie proprie cu aprobarea dvs., 
trebuie toaleta in primarie , asta tine de conditiile sociale din 2020 , nu avem 
unde ne duce la WC, cat voi fii eu comuna asta nu este de vanzare, decat cu 
aportul Consiliului local, avem o speta la teren acum cu un act din 1916, va 
rog sa va deziceti de doctorasul nu are ce cauta in anturajul nostrum., de 
sarbatori ce facem ?  

Va multumesc pentru prezenta . 
Dl președinte de ședintă declarî închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
         Gheorghe COMAN                                       Dorina DIACONU 


